
Verslag Bestuursvergadering   
Datum: 17 september 2024   

Tijd: 15.00 tot uiterlijk 17.00 uur 

Locatie : Drenthehof, dorpsstraat 1a, Orvelte   

 
1. Opening  Welkom op eerste vergadering na de vakantie weer in volledige samenstelling. 

2. Vaststellen agenda   

3. Mededelingen/ ingekomen stukken - geen bijzonderheden  

4. FINANCIËN  
4.a – Realisatie t.o.v. begroting t/m augustus 2024  
Anton heeft eerste uitdraai gemaakt. Realisatie en begroting lopen goed met elkaar op. 
Bestuur wil graag vergelijking met dezelfde periode in het voorgaande jaar kunnen maken 
bij voorkeur in kolom ernaast. Zo kunnen we beter bekijken waar we staan. Een aantal 
incidentele posten wordt voor de helderheid uitgelicht in restpost zoals een nabetaling voor 
evenementen 2023. 

5. BESTUUR  
5.a – Statuten/huishoudelijk reglement wijziging 
Jan Hamel heeft in samenspraak met de klachtencommissie een nieuwe opzet gemaakt. Er 
is een heldere scheiding gemaakt tussen statuten en huishoudelijk reglement. Vooral met 
betrekking tot de klachtenprocedure. Deze stukken gaan nu naar de adviesraad met 
toelichting en vraag om advies. Daarna kunnen we dit stuk vaststellen. 
5.b – Toekomstvisie  
Voor het toekomstvisie proces hebben we een groep van 6 experts op het oog uit de 
attractie/museum/erfgoed wereld. In twee sessies vragen we hen om een visie vanuit hun 
expertise op Orvelte als erfgoed dorp. Jan maakt concept programma. We willen dit het 
komend half jaar laten plaatsvinden.  
5.c – Concept Beleidsplan 2025  
Anton heeft het proces weer in gang gezet mede op basis van het plan van vorig jaar. 
Vanavond in de adviesraad wordt hierover gesproken. We gaan het concept-plan op de 
website zetten en dan twee inloopmomenten organiseren waarop inwoners hun reactie 
kunnen geven. Via de adviesraad komt het dan in november uiteindelijk ter besluitvorming 
in het bestuur. 
5.d – Melkfabriekje status en concept projectplan  
Het concept plan is aangescherpt, gesprekken vinden hierover plaats. Mark stuurt de laatste 
versie toe. 



7. OVERIGE ONDERWERPEN  
7.a – Prioritering taken Dorpscoördinator  
In huidige situatie gaat veel tijd zitten in relatiebeheer en administratie. We willen de 
coördinator uiteindelijk meer inzetten voor ontwikkeling en subsidies verwerven. Dit vereist 
wel dat de structuur van werkgroepen goed staat en dat die breed gedragen worden. 
Overigens is de zomerperiode minder geschikt voor activiteiten met werkgroepen, dan is 
iedereen te druk. Anton gaat de komende periode hier gesprekken over voeren. 

8. Actiepunten, verslag en besluitenlijst Geen opmerkingen over het verslag. We werken de 
besluitenlijst bij. Het puntenlijstje van het bijpraatmoment wordt bij het verslag gevoegd. 
Marc heeft zijn zorgen geuit over de opvolging van gemaakte afspraken. We moeten hier 
scherper op zijn. 

9. Rondvraag/ w.v.t.t.k.  

Jaarrekeningproces: boekhouder wacht op de belastingdienst voordat zij het rapport 
vaststellen. Bestuur wil de jaarcijfers graag snel definitief hebben. Anton gaat hier nog 
achter aan. Daarnaast moet er nog decharge van het gevoerde beleid plaatsvinden. Daar is 
de jaarrekening ook voor nodig. 

Anton is de provincie Drenthe geweest. Er komt een regeling voor de Europese Faro 
subsidie. Deze is specifiek voor erfgoed en zou heel goed bij ons kunnen passen. Eind van 
het jaar kijken of we een aanvraag kunnen doen. Ook komt er beleid voor 
fietsparkeerplaatsen in Drenthe dit zou ook voor Orvelte een mooie kans kunnen zijn. 

10. Sluiting  

Volgende vergadering op 7 oktober is lastig voor Marc en Mirjam. Jan en Anton laten deze 
datum staan voor een bijpraatmoment over financiële zaken. Daarop volgende 
bestuursvergadering is op 28 oktober. Mirjam vraagt Anton naar de vergader data van de 
adviesraad, hierop moeten we als bestuur onze aanwezigheid plannen. 

 

Onderwerp actiepunt datum Door 

Vaste overloopveld parkeren 12/7 Anton 

Mast telefonie (draagvlak gemeente/HDL/provincie) 12/7 Mark 

Verzoek tot vaststelling subsidie provincie uiterlijk 1/4/2025 17/9 Anton 

Aanpassen begrotings voortgang weergave 17/9 Anton 



Wijziging statuten en reglement naar adviesraad 17/9 Anton 

Concept programma en data toekomstvisie expertmeeting 17/9 Jan 

Concept Beleidsplan 2025 publiceren op website 17/9 Anton 

Concept plan melkfabriek delen in bestuur 17/9 Marc 

Gesprekken over werkgroep structuur 17/9 Anton 

Jaarrekeningproces aandringen op versnelling bij accountant 17/9 Anton 

Verkenning subsidieaanvraag Faro/fietsparkeerplaatsen 17/9 Anton 

Data adviesraad vergaderingen inplannen bestuur 17/9 Mirjam 

   

   

   

   

 

 

 


